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5. Henvendelse til Svendborg Kommune  
  
Svendborg VE A/S sendte 30. november 2020 en henvendelse om afklaring af roller og opgaver i relation til 
realisering af kommunens klimamål.  
  
Den 13. april har der været afholdt temamøde for MNU hvor bestyrelsesformand og direktion var inviteret. 
På mødet gav BDO en gennemgang af muligheder. Dagsordens punkt, procesplan, notat fra BDO og oplæg 
fra Svendborg VE er vedhæftet. MNU behandler sagen igen den 4. maj og 17. august. 
  
Samme dag blev der forud afholdt temamøde for byrådet om planlægning af vedvarende energianlæg i 
relation til kapacitet i det eksisterende elnet. Dagsordenspunkt, oplæg fra Energinet og SEF/Flow Elnet er 
vedhæftet.  
  
Det indstilles at: 
Bestyrelsen tager status til efterretning.  
  
Beslutning: 
Bestyrelsen tog status til efterretning. Bestyrelsen ønsker at der arbejdes videre med tre konkrete cases, 
som fx kunne være ”det gode madhus”, tåsinge skole/tåsinge plejehjem, rantzausminde skole 
(varmepumpe/solceller) eller andre relevante steder. Der planlægges efter bestyrelsesmøde ultimo maj, 
doodle eftersendes.  
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